
  
 
Motie: Bewoners naar de parkeergarage is het beleid…toch? 
 
 
De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 23 december  
 
Constaterende dat 

 De raad het definitief ontwerp verkeersmaatregelen bespreekt; 

 Er in dit plan 28 parkeerplaatsen in de wijk verdwijnen; 

 Er geen alternatief geboden wordt voor bewoners die nu hun auto niet meer in het gebied kunnen 
parkeren; 

 Er wel mogelijkheden bestaan om bewoners van een fatsoenlijk en betaalbaar alternatief te voorzien; 
 
Overwegende dat 

 Er sprake zal zijn van een waterbedeffect gezien het totale aantal auto’s in de wijk na deze 
werkzaamheden vrijwel gelijk zal blijven en dus parkeerdruk verhogend zal werken in de Vijfhoek. ; 

 Er een algeheel beleid geldt dat we als gemeente bewoners graag zien parkeren in de parkeergarages; 

 Het technisch mogelijk is om een abonnement in de Raaksparkeergarage af te nemen; 

 Er nog voldoende plekken in de Raaksparkeergarage beschikbaar zijn om deze plekken te kunnen 
verhuren aan bewoners gezien de bezettingsgraad van de parkeergarage vrijwel nooit dermate hoog is 
dat het verhuren van plekken aan bewoners nadelig voor de gemeente zou uitpakken; 

 
 
Verzoekt het college 

 Om te onderzoeken en voor uitvoering van de verkeersmaatregelen de commissie beheer te informeren 
over een te bieden alternatief voor bewoners welke momenteel een auto bezitten; 

 En zich onder andere te richten op het aanbieden van parkeerplekken in de Raaks parkeergarage tegen 
een voordelig tarief voor bewoners van de getroffen straten; 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 

 

VVD Haarlem 


